

2023-2024 嶺南大學校長盃乒乓球賽

比賽章則

1. 賽制

- 1.1 一般規定，請詳見「比賽通則」。
- 1.2 每場比賽為五盤三勝制直接得分制，每盤五局三勝，每局先取十一分者獲勝。若雙方比分為10:10 會進入平局 (Deuce) ，連續取得兩分者獲勝。
- 1.3 比賽次序：(i) 男子單打 (ii) 女子單打 (iii) 男子雙打 (iv) 女子雙打 (v) 混合雙打。若有需要，比賽次序可由主委作調動。
- 1.4 每名球員在每場比賽中，最多只能參加一盤單打及一盤雙打比賽。
- 1.5 參賽隊伍最多可派出一名非宿生作賽，違規者以落敗3比0論。

2. 規則

- 2.1 除賽會特別訂明外，其他規則一律採用最新國際乒乓球聯會(ITTF)編訂之規則。
國際乒乓球聯會規則連結: <https://www.ittf.com/handbook/>

3. 報名

- 3.1 每宿舍限報一隊。

4. 裁判

- 4.1 裁判由大會安排。

5. 棄權

- 5.1 參賽隊伍須於比賽時間前 5 分鐘(依大會計時為準)向大會提交出場名單，並同時間提供正本或電子副本學生證，否則作棄權論。
- 5.2 球賽進行之任何爭議，倘已明文規定者，或有同等意義註明者，由裁判判定，不得異議。比賽須繼續進行，如有隊伍放棄繼續比賽，作棄權論。

6. 其他

- 6.1 比賽用球由賽會提供。
- 6.2 本比賽章則如有未盡善之處，主委得隨時修訂。

2023-2024 Lingnan University President's Cup

Table Tennis - Competition Rules

1. Format

- 1.1 For the general rules, please refer to the 'President's Cup General Rules'.
- 1.2 All matches will be played according to the best of 5 games system. A game consists of the best of 5 sets of 11 points. When the set is tied at 10-10 (Deuce), the athlete who gains 2 point lead will win the set.
- 1.3 Order of play: (I) Men's Singles (ii) Women's Singles (iii) Men's Doubles (iv) Women's Doubles (v) Mixed Doubles. If necessary, the order can be arranged by the organizer.
- 1.4 Each player can only participate in one Singles or/and one Doubles.
- 1.5 Only one non-resident can represent the hostel to participate in the competition. Those team who violate the rules will lose 3-0.

2. Regulations

- 2.1 Unless otherwise stated, the competition shall be organized in accordance with the most recent technical regulations of the "International Table Tennis Federation" (ITTF)
Link of ITTF rules: <https://www.ittf.com/handbook/>

3. Entries

- 3.1 Each hostel is limited to send one team only.

4. Referee

- 4.1 The referee will be arranged by the organizer.

5. Withdrawal

- 5.1 Any participating teams must submit the list of participants to the organizers 5 minutes before the start time (according to the clock at the stadium). At the same time, the team must provide either the original or a digital copy of the Student ID card.
- 5.2 In case of a dispute, the decision of the referee made according to the relevant rules of table tennis shall be final. Should a team oppose to the decision and refuse to play, the team shall be taken as withdrawing from the match.

6. Others

- 6.1 The competition balls will be provided by the organizer.
- 6.2 The organizer reserves the right to amend and/or supplement the By-Laws, Rules and Regulations.